

Penang Chingay Parade 2014

Sports Toto continued to lend support to the Chingay Parade in Penang with cash and contribution in kind worth about RM1,900.

Held on 14 December 2014, the parade saw a splendid display of fluttering flags moving from Padang Brown to the heart of Georgetown, passing through Dato Keramat Road, Burma Road, Transfer Road, Sri Bahari Road, Chulia Street, Masjid Kapitan Keling Road and Light Street before ending at the Esplanade.

All the streets came to life when 10 colourful LED-lit giant triangular flags passed by. The troupe was accompanied by a school band, lion dance as well as dragon dance, bringing a unique spectacle to the Penang island!

2014 年槟城青艺大旗鼓游行

多多博彩持续赞助 1900 令吉现金及精美礼品予槟城青艺大旗鼓游行活动，以示支持。

这场于 2014 年 12 月 14 日举行的游行活动从布朗大草场开始，穿越槟岛市中心，路经甘仔园路、车水路、调和路、琼花路、牛干冬街、椰脚街及莱特街方向，直到旧关仔角结束。色彩缤纷的大旗飘扬空中，令途径的街道皆沉浸在这色彩缤纷的气氛中。

当 10 支以光二极管（LED）装饰的巨高旗杆途径街道时，所有的街道立即变得生动起来！而当天的大旗鼓游行队伍在锣鼓喧天的学校铜乐队、舞狮及舞龙的随行伴演下，为槟城民众和当地的游客带来一场精彩无比的表演！